

REFERENCE M.Z.N.129.2017.LOS (Maritime Zone Notification)

17 August 2017

**United Nations Convention on the Law of the Sea  
Montego Bay, 10 December 1982**

Deposit by the Federated States of Micronesia  
of lists of geographical coordinates of points,  
pursuant to article 75, paragraph 2 of the Convention

The Secretary-General of the United Nations communicates the following:

On 17 July 2017, the Federated States of Micronesia deposited with the Secretary-General, pursuant to article 75, paragraph 2, of the Convention, lists of geographical coordinates of points describing the maritime boundaries as contained in (1) *the Treaty between the Federated States of Micronesia and the Republic of the Marshall Islands concerning Maritime Boundaries and Cooperation on Related Matters*; (2) *the Treaty between the Federated States of Micronesia and the Republic of Palau concerning Maritime Boundaries and Cooperation on Related Matters*; and (3) *the Amendment to the Treaty between the Federated States of Micronesia and the Independent State of Papua New Guinea concerning Maritime Boundaries and Cooperation on Related Matters*.

The coordinates are referenced to the World Geodetic System (WGS84).

The treaties, including the lists of geographical coordinates of points, are posted on the website of the Division for Ocean Affairs and the Law of the Sea, Office of Legal Affairs, at: [www.un.org/Depts/los](http://www.un.org/Depts/los). The treaties will also be published in the next issue of the *Law of the Sea Bulletin*.

Sh

# United Nations Nations Unies

HEADQUARTERS • SIEGE NEW YORK, NY 10017  
TEL 1 (212) 963 1234 • FAX 1 (212) 963 4879

REFERENCE M.Z.N.129.2017.LOS (Notification Zone Maritime)

Le 17 août 2017

## Convention des Nations Unies sur le droit de la mer Montego Bay, 10 décembre 1982

Dépôt par les États fédérés de Micronésie  
des listes des coordonnées géographiques de points,  
en vertu du paragraphe 2 de l'article 75, de la Convention

Le Secrétaire général des Nations Unies communique ce qui suit :

Le 17 juillet 2017 les États fédérés de Micronésie ont déposés auprès du Secrétaire général, en vertu du paragraphe 2 de l'article 75 de la Convention, des listes des coordonnées géographiques de points décrivant les limites maritimes contenues dans

- (1) *le Traité entre les États fédérés de Micronésie et la République des Îles Marshall relatif à la délimitation des frontières maritimes et à la coopération sur des questions connexes ;*
- (2) *le Traité entre les États fédérés de Micronésie et la République de Palaos relatif à la délimitation des frontières maritimes et à la coopération sur des questions connexes ; et*
- (3) *l'Amendement au Traité entre les États fédérés de Micronésie et l'État indépendant de Papouasie-Nouvelle-Guinée relatif à la délimitation des frontières maritimes et à la coopération sur des questions connexes.*

Les coordonnées géographiques se réfèrent au système géodésique mondial (WGS84).

Les traités comprenant les listes des coordonnées géographiques de points sont disponibles sur le site web de la Division des affaires maritimes et du droit de la mer, Bureau des affaires juridiques, à l'adresse suivante : [www.un.org/Depts/los](http://www.un.org/Depts/los). Les traités seront également publiés au prochain numéro du *Bulletin du droit de la mer*.

Sm